
 

 

 

 

 

 

Ramtnota Fierder mei Frysk 

 

In de Bestuursovereenkomst Fries Taalbeleid uit 2013 staat onder punt 8 op de lijst ‘wij 

komen het volgende overeen’ dat: “De colleges van B&W van de nieuwe te vormen 

gemeenten brengen eenmaal per jaar een kort schriftelijk verslag uit aan hun 

gemeenteraad, met een afschrift aan het college van Gedeputeerde staten van de 

provincie Fryslân, van de wijze waarop de uitvoering van het taalbeleid in het daaraan 

voorafgaande jaar is verricht en hoe die budgetten zijn besteed.” 

 

Graag zouden wij deze schriftelijke verslagen waarin wordt uitgelegd wat er in de 

tussenliggende jaren is gedaan van het college ontvangen. Kunt u ons deze toesturen?  

 

 

De bedoelde schriftelijke verslagen zijn niet opgesteld, omdat er geen taalbeleid was tot 

nu toe (en geen budget). 

 

 

 

 

Namens de gemeenteraadsfractie GB Heerenveen, 

 

Elly Bijlsma 

Van 

GBH – E. Bijlsma 

Portefeuillehouder 

H. Broekhuizen 

Behandeling ambtenaar 

A. Teuben-Bokma 

Datum ontvangst vragen 

15-05-2018 

Vragen beantwoorden voor 

17-05-2018 voor 12.00 uur 


